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SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Skolen på Amagerbro 

                                                                                                 17.09.24 KL. 17.00 – 19.30 

 

Bestyrelsesmedlemmer 
 

● Ida Friis Rademacher (forældrerepræsentant) 

● Maria Kristjansdottir (forældrerepræsentant) 

● Jannie Bruun Andersen (forældrerepræsentant) 
● Sarah Raasø Jakob Andersen (forældrerepræsentant) 

● Mai-Britt Hvam Krogh (forældrerepræsentant) 

● Kimmie H. Philipsen (forældrerepræsentant) 

● Johanna Sjöblom (forældrerepræsentant) 

● Melissa Irgens Lagesø 6.x (elevrepræsentant) 

● Camilla Lyberth (medarbejderrepræsentant) 

● Henrik Vesterløkke (medarbejderrepræsentant) 

● Carsten Olsen (ledelsesrepræsentant) 

● Line Sloth Andersen (ledelsesrepræsentant) 
● Signe Ingeborg Brandt (ledelsesrepræsentant) 

 

Afbud 
 
 
Carsten Olesen 
 
Maria Kristjansdottir 
 
Elevrepræsentanterne  

 

 

 

Emner Orientering / drøftelse / 
beslutning 

Tid Referat 

1 Godkendelse af dagsorden v. Jannie  5 min Dagsordenen er godkendt 

2  
Nyt fra 

- Ledelsen 
- Medarbejdere 
- Forældre 
- Elever  

 
 

Orientering 
 
Herunder status på proces m. ny 
skoleleder, skolens fødselsdag, 
lærernes dag mm.  

30 min Det er aftalt at Maria (forperson) tager en pause frem til 
jul, grundet personlige årsager.  Jannie er konst. forperson. 
Suppleringsvalg i januar.  
Vi har ingen suppleanter da Lise og Liv er stoppet.  
Januar passer godt, da Henrik (ny skoleleder) der har haft 
mulighed for at lære skolen at kende. Kimmie er valgt som 
konstitueret næstformandsperson.  
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Nyt fra ledelsen 
 
Ny skoleleder starter 1/10 – 24. Der har været en del 
kommunikation allerede.  Henrik har allerede mødt 
personalet til personalemøde. Det gik godt.  
Der bliver en markering sammen med børnene når han 
starter.  Der er lagt planer for indkøring af Henrik.  
 
Skolens fødselsdag. Skolen bliver 50-år gammel d. 1/11 – 
2024. Fra 14.00 – 17.00 afholder vi fødselsdagen. Det bliver 
samme dag som vi holder åbent hus for projektugerne. Der 
er nedsat en arbejdsgruppe, og der er mange gode planer i 
gang.  
 
SB sender en liste over tidligere kendisser til Line. 
Der er planer for at invitere presse og børne- 
ungeborgmester 
 
Dagen før er der indskrivningsmøde, så 
fødselsdagsudstillingerne står klar inden da. 
 
Skal der være en skolebestyrelsesbod? 
Forældrerepræsentanterne taler sammen om dette.  
 
Samarbejde med foreningslivet. Mellemtrin og indskoling 
får morgentræning igen. Global Kidz har dansesal i 
kælderen. 11 hold hen over ugen, med både vores egne og 
børn udefra. 0. klasser kan gå til svømning i KKFO-tid, det 
er der politisk vilje til.  
 
Der har været afsluttende møde med STUK, med stor ros. 
Fokus på systematikker og opfølgning. Helt konkrete tiltag 
er i gang. Demokratisk dannelse, sproget i alle fag, styrket 
elevråd, klassekonferencer og meget andet. 
 
Der har været afholdt skoleudviklingssamtale med 
forvaltningen. Det gik rigtigt godt, og vi har en høj 
løfteevne jvf vores socioøkonomi. Vi er på rette vej, og det 
går godt.  
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Nyt fra medarbejderne:  
Medarbejderne er lettede over at der er valgt en ny 
skoleleder. Det har givet ro på.  
 
STUK-oplæggene fra Thulani i den forberedende uge gik 
rigtigt godt. Alle var på. Rigtig god oplevelse. Det var 
positivt at kunne tale om dannelse.  
 
Nyt fra forældre: 
Vandet i pigernes omklædning er koldt. Beskeden er givet 
videre til Mikkel.  
 
Vi drøfter kommende arrangementer på et kommende 
skolebestyrelsesmøde.  
  

3 Kontaktforældremøde 26.09.24 Orientering om og drøftelse af 
mødet.  

15 min Der er sendt invitationer og dagsorden ud.  
Vi taler desuden antallet af fællesarrangementer. Det 
kommer i opdraget. Også fokus på hvad lærerne skal 
deltage i.  
 
Elevfonden laver reklame for at man kan søge penge til 
arrangementer. Og deler ansøgningsskemaer ud. 
 
Skolebestyrelsen vil gerne have dagsordenen tilsendt.  
 
Signe har billedet med ideer fra sidst. Ledelsen renskriver 
det. Idékataloget.  
 
Mai-Britt, Sarah og Ida deltager.  
 
Der lægges op til årgangsårshjul.  

 PAUSE med spisning  30 min  

4  Budget v. Line  Orientering om ændringer i 
budget.  

15 min Skolebestyrelsen er orienteret om ændringer i budgettet. 
Det er noteret, men skolebestyrelsen noterer sig at vi er 
utilfredse med budgetreglerne i Københavns Kommune.  
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5  Opsamling på møde med Børne -Unge udvalget (BUU) Drøftelse og evt. opfølgning 15 min Der var god stemning og der var stor lydhørighed. Det var 
rart at kunne præsentere vores fine skole.  
 
Der blev sat lys på kommende nest-klasse på én pilotskole.  
Nest-klasser er blevet drøftet i ledelsen og kommende 
skoleleder og områdeledelsen.  
 
Vi efterlyser mere rammesætning, og der er ikke overblik 
over hvad den økonomiske ramme indebærer. Men er 
overordnet meget interesserede i Nest-klasse på SPA.  
 
Vi tilkendegiver af alle kanaler, at vi er interesserede i at 
indgå i projektet.  
 
I starten af næste år vil vi gerne invitere til et nyt møde. 
De politikere der har været ude inviteres til skolens 
fødselsdag.  
Send til Line hvem der er gode at invitere. 
 

6 EVT.  10 min  Elevfonden vil gerne på næste møde have et lille punkt.  

Punkter til kommende møder 
 

 
Elevfonden 5 min – status på 
elevfonden 
 
15 min til foråret 
(generalforsamling)  

Principper for ordblindhed 
Ugeplaner 
 
Antallet af arrangementer – 
Tidspunktet for udmeldelse  
 

 Referatet på e-mail.  
 
Line sender referatet ud fremover.  
 
Afklaring på hvem der deltager i skolebestyrelsen 
fremover.  
 
Lejrskoleprincipperne – hvor er de?: 
Vores skole/politikker og principper/ 
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Rengøring på skolen 
 

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 24/25 • Tirsdag d. 22/10 
• Tirsdag d. 26/11 
• Tirsdag d. 21/1 
• Tirsdag d. 4/3 
• Tirsdag d. 29/4 
• Tirsdag d. 27/5 

 

Udgivet af skolebestyrelsen på Skolen på Amagerbro 


